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Op vrijdag 9 februari 2018 heeft u artikel 40 vragen gesteld over de mogelijkheid om een grenscorrec
tie uit te voeren voor de Bartenweg en omgeving in Hillegom.

In deze brief leest u onze antwoorden.

Vraag 1
Is het college het met me eens dat de geografische situatie ter plaatse nogal vreemd is: Hillegoms 
grondgebied maar feítelijk een uitloper van de bebouwde kom van Vogelenzang en daarvan uitma
kend?

Antwoord 1
De situatie ter plaatse is geen uitzonderlijke situatie. Het klopt dat de Bartenweg een uitloper van de 
bebouwde kom van Vogelenzang vormt. Er zijn echter veel dorpen in Nederland waarbij een dorpslint 
doorloopt tot in een andere gemeente.

Vraag 2
Is het college het voorts met me eens dat de veiligheid voor fietsers op de Bartenweg nog steeds ver
gelijkbaar is met de situatie in 2007, en dat die zou kunnen worden verbeterd door de aanleg van een 
volwaardig fietspad?

Antwoord 2
Een volwaardig (verhoogd of vrij liggend) fietspad is te prefereren boven een rode fietsstrook. Een vol
waardig fietspad heeft tot enkele járen geleden op de lijst van Bloemendaalse verkeersprioriteiten ge
staan. Het plan is echter, met instemming van de raad, van de lijst geschrapt omdat er geen zicht was 
op realisatie. Zie ook het antwoord op vraag 6.

Vraag 3
Is college het bovendien met me eens, dat de ruimtelijke kwaliteit van het perceel Bartenweg 19/ De
ken Zondaglaan zeer matig is, temeer nu het complex woningen hoek Deken Zondaglaan/ Leidsevaart 
onlangs is opgeknapt en gereed gemaakt voor bewoning?

Antwoord 3
Het college constateert dat op de hoek Deken Zondaglaan/ Leidsevaart een opstal aanwezig is die in 
een vervallen staat verkeert. Bij een overleg tussen de colleges van Bloemendaal en Hillegom op 6 
maart jl. is dit ook geconstateerd.
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Vraag 4
Is het college het met me eens dat het uit bestuurlijk oogpunt veel logischer en efficiënter zou zijn in
dien zowel Bartenweg als de aangrenzende 'driehoek' onder Bloemendaals regiem zou komen te val
len, waardoor het mogelijk wordt om zowel de Bartenweg aan te pakken als mogelijke ontwikkelingen 
op de aangrenzende percelen aan Bloemendaals ruimtelijk beleid te toetsen

Antwoord 4
Het college deelt uw standpunt niet. Om de Bartenweg aan te pakken en ruimtelijke ontwikkelingen tot 
stand te brengen, is het niet nodig om dit gebied onder te brengen bij de gemeente Bloemendaal. Het 
college kan namelijk ook met het Hillegomse college bestuurlijke afspraken maken over het tot stand 
brengen van deze ontwikkelingen.

Het college heeft al een eerste stap gezet. Op 6 maart jl. vond er een interbestuurlijk gesprek plaats 
met het college van Hillegom. Daarbij is onder meer gesproken over de inrichting van de Bartenweg en 
de mogelijkheid om het gebied achter de Bartenweg in samenhang met de Deken Zondaglaan e.o. te 
herontwikkelen. Over dit laatste onderwerp vindt binnenkort een vervolggesprek plaats tussen wethou
der Kruijswijk en de Wethouder Ruimtelijke Ordening van Hillegom.

Vraag 5

Is het college bereid de wenselijkheid van een grenscorrectie evenals in 2007 te overwegen en daar
over verkennende besprekingen te voeren met de gemeente Hillegom en de provincies Zuid-Holland en 
Noord-Holland? Gaarne zou de PvdA hierover een oriënterende notitie van het college ontvangen.

Antwoord 5
Het is college is niet bereid om de wenselijkheid van een grenscorrectie opnieuw te overwegen. Er is 
namelijk geen grenscorrectie nodig om ruimtelijke ontwikkelingen in dit gebied tot stand te brengen.

Vraag 6
Is het college - tot slot - bereid om, voorafgaand aan een eventuele grenscorrectie, het college van 
Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland te verzoeken om het beheer van de Bartenweg bij mandaat 
aan de gemeente Bloemendaal over te dragen, zodat het fietspad toch kan worden aangelegd? Oriën
tatie hierop heeft uitgewezen dat de Wegenwet zich hiertegen niet verzet.

Antwoord 6
Het wegbeheer is juridisch gebonden aan de grenzen van een gemeente of provincie. De gemeente 
Bloemendaal kan dus geen wegbeheerder zijn van een weg die ligt in Hillegom/Zuid-Holland. Uitvoe
rende taken, zoals onderhoud, kunnen wel worden gemandateerd, maar bij mandaat blijft de mandans 
^de mandaat gevende wegbeheerder) formeel de verantwoordelijke partij. Bloemendaal is al eens 
met Hillegom en Zuid-Holland in gesprek geweest over een fietspad. Daarbij is ook gesproken over een 
variant waarin de bestuurlijke grenzen niet wijzigen, maar waarin Bloemendaal de aanlegkosten ver
goedt aan Zuid-Holland. De hoogte van de kosten was echter een struikelblok. Er zou een politiek-be- 
stuurlijk ongewenste situatie ontstaan als de gemeente Bloemendaal voor eigen rekening een fietspad 
zou aanleggen in een andere gemeente/provincie. Zuid-Holland gaf als wegbeheerder geen prioriteit 
aan een fietspad en heeft volstaan met het aanleggen van aanzienlijk goêdkopere rode fietsstroken.
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